

France:

G. BOURGOIS. A. KIRCHER.

France:

Le Gouvernement français est obligé de faire toutes ses réserves en ce qui concerne les Colonies, Protectorats et Pays sous mandat, dépendant de son autorité, sur la possibilité de produire régulièrement dans le délai strictement imparti, des statistiques trimestrielles prévues à l'alinéa 2 de l'article 22.¹⁾

G. B. A. K.

*Grèce:**Ad referendum:*
VASSILI DENDRAMIS.*Greece:**Hongrie:*

DR. BARANYAI ZOLTÁN.

*Hungary:**Japon:*

S. KAKU. Y. SUGIMURA.

*Japan:**Lettonie:*

W. G. SALNAIS.

*Latvia:**Luxembourg:*

CH. G. VERMAIRE.

*Luxemburg:**Nicaragua:*

A. SOTTILE.

*Nicaragua:**Pays-Bas:*

v. WETTUM. J. B. M. COEBERGH. A. D. A. DE KAT ANGELINO.

*The Netherlands:**Perse:*

Ad referendum et sous réserve de la satisfaction qui sera donnée par la Société des Nations à la demande de la Perse exposée dans son mémorandum. O. D. C. 24.²⁾
Prince ARFA-OD-DOVLEH MIRZA RIZA KHAN.

*Persia:**[Translations.]*

¹⁾ The French Government is compelled to make all reservations, as regards the colonies, protectorates and mandated territories under its authority, as to the possibility of regularly producing, within the strictly prescribed time-limit, the quarterly statistics provided for in paragraph 2 of Article 22.

²⁾ *Ad referendum* and subject to the League of Nations complying with the request made by Persia in the Memorandum O. D. C. 24.